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Abstract (en)
A flatbed knitting machine has two facing needle beds (1, 2) with longitudinally movable needles (4) with sliding plates (10) held in or freed from
their positions by locking stations. The locking stations incorporate a number of different profiled radial cams (31, 33, 35, 37, 40) forming interfaces
(21) with the plates (10). The cams define the optimum position of the plates (10) with respect to the movement of the respective needle (4).

Abstract (de)
Eine Flachstrickmaschine mit sich gegenüberliegenden Nadelbetten (1, 2) und längs verschiebbaren Nadeln (4), zwischen denen mittels
Schlossteilen eines Schlittens verstellbare Platinen (10) angeordnet sind, wobei die Schlossteile mehrere Steuerkurvenbahnen (31, 33, 35, 37, 40)
zur Beaufschlagung von an den Platinen (10) vorgesehenen Steuerflächen (21, 22) bilden, die jeweils eine optimale Position der Platinen (10) in
Bezug auf die Bewegung der zugehörigen Nadel (4) ergeben. <IMAGE>
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